



Tour Code/团号: GLT 80B

Validity/有效至: 01-04- 2019 – 31-03-2020

DAY 1 第一天	<p>Upon arrival Mulu Airport, meet and greet by our friendly representative and transfer to Mulu National Park headquarters. After registration, proceed on plank walk for 3 Km to reach Deer Cave & Lang Cave. After exploring the caves, proceed to bats observatory to observe bats flying out of caves entrance at late evening (Only confine to fine weather). Return journey on the same plank walk to park headquarters. Dinner & overnight at park headquarters. (D)</p> <p>抵达姆鲁机场后, 我们的代表会友好的迎接各位, 并转移到姆鲁国家公园总部。注册后, 继续步行 3 公里到达鹿洞及窟郎。探索洞穴后, 前往蝙蝠天文台观察蝙蝠飞出洞口 (仅局限在晴朗的天气)。后返回过夜的公园总部。(晚)</p>
DAY 2 第二天	<p>Breakfast and transfer by longboat and proceed to Batu Bungan - Penan Settlement, to observe the tribe lifestyle and to select handicrafts on display for sale at Penan Settlement. Continue journey by longboat to Wind Cave and Clearwater Cave. Picnic lunch at Clearwater summer huts and later on you can enjoy swimming at Clearwater spring. Jungle trek for 3 hours to Camp 5. Dinner & overnight at Camp 5. (B / L / D)</p> <p>早餐在国家公园享用。随后乘坐长艇前往“Batu Bungan - Penan Settlement”, 观察部落的生活方式以及选购当地土族所售卖的各式手工艺品。接着继续旅程, 乘长艇到风洞和清水洞。在清水湾的夏季小屋享受午餐野餐。之后你可以享受在清水泉游泳或戏水。接着森林徒步 3 小时前往营地 5。晚餐后于营地 5 住宿。(早/ 午/晚)</p>
DAY 3 第三天	<p>Breakfast at Camp 5. After breakfast ascend to Gunung Api for 3 hours to view the magnificent Pinnacles. During the climb you will see many species of plants, all types of insects within this virgin jungle of Borneo. Pack lunch will be served at the observatory point. After lunch descend to Camp 5. Dinner and overnight at Camp 5. (B / L / D)</p> <p>早餐在阵营 5 享用。早餐后花 3 小时攀上火之山, 以观看壮观的尖塔。在攀爬过程中, 你会在这个原始婆罗洲丛林中看到许多种类的植物, 各类昆虫。你可在山顶最高峰享用包装午餐。午餐后下山回到营地 5。晚餐后于营地 5 留宿。(早/ 午/晚)</p>
DAY 4 第四天	<p>Breakfast at Camp 5 and walk through lowland forest to Terikan river (Pack lunch), then by longboat down the Terikan and medalam rivers to longhouse. Dinner and overnight at longhouse. (B / L / D)</p> <p>于营地 5 享用早餐后, 徒步行走湿地森林前往 Terikan 河。包装午餐。之后乘搭长艇前往长屋。晚餐后留宿于长屋。(早/ 午/晚)</p>
DAY 5 第五天	<p>Breakfast at longhouse. After breakfast transfer by longboat down the river to Nanga Medamit, then by road to the town of Limbang. Afternoon transfer to Limbang airport for flight back to Miri or next destination. (B)</p> <p>于长屋享用早餐后, 乘船离开, 随后由公路返回林梦。之后前往林梦机场等待航帮。(早)</p>

Price Quoted In MYR Dollars Per Person

No of Pax/人数	1	2 - 3	4 - 6	7 - 10	11 - 14	15 +		
Garden Bungalows/ 花园别墅	3868	2550	2160	2005	1905	1878		
Longhouse/长屋	3832	2528	2138	1983	1883	1856		
Hostel - Dormitory/宿舍	3722	2498	2107	1952	1852	1725		

Rate Included/ 行程包括	Rate Excluded/ 行程不包括	Requirement for the trip/ 行程要求
<ul style="list-style-type: none"> • 01night accommodation at Mulu National Park HQ/02 night accommodation at Camp 5-Dormitory/01night accommodation at Longhouse 姆鲁国家公园总部 01 晚住宿/营地 5 (宿舍) 02 晚住宿/长屋 01 晚住宿 • 4 Breakfast & 3 lunch & 4 Dinner/ 4 份早餐,3 份午餐和 4 晚餐 • Entrance fee, guide fee & boat transfers/ 入门票, 导游费和船接送 • All transfers & tours as stated in the package/行程上所声明的接送以及路线 	<ul style="list-style-type: none"> • Airfare/机票 • Tipping/小费 • Travel insurance/旅游保险 • Tourism Tax 	<p>Torchlight, insect repellent, raincoat, swim wear, own drinking bottle and first aid kit/ 手电筒, 驱虫剂, 雨衣, 泳衣, 饮用水及个人急救包</p>

Additional Meals/其他饮食价钱表

Mulu local Canteen (per meals) 姆鲁当地食堂 (每个餐点)	Set Lunch/午餐 RM 85 【per adult & child/每位大人&小孩】
---	---

Remark/备注

All rate are Malaysia Ringgit.
The climb is not suitable for children below 16 years old.
Non Malaysian (International) additional **RM 80** per person.
Booking fee **RM 520** per person for this Packages should be pay upon booking and non - refundable.
All rate (Garden Bungalow / Chalet / Longhouse) base on Twin / Triple Share.
All rate (Hostel) base on Dormitory.
Tour (FIT = 01 – 14 person) are strictly on SIC (Sit In Coach) basis.
Tour (FIT = 01 – 14 person) Private Tour additional **RM 680** per group. (Guide & Boat Only)

❖ Surcharge of **RM 50.00** nett for Non Malaysian.

❖ 非马来西亚公民, 每人额外收取 **RM 50.00** 费用

Note: Every person participates in any tour or holiday organized by the company shall be regarded in every respect as carrying his / her own risk with respect to loss or injury to person or property.

The company does not accept responsibility for losses or expenses due to delay, sickness, weather, strikes, war, quarantine or other travelers.

注: 每位参加了由该公司组织的任何旅游或度假的旅客, 应当在各方面背着他/她自己的风险, 包括个人损失或人身伤害或财产损失。本公司不承担由于延迟, 疾病, 天气, 罢工, 战争, 检疫, 或其他旅客所而造成的损失或费用。

[Click here to Submit Enquiry](#)

(GLT-13/08/2019)